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Tomko: 

Či vedenie mesta neuvažuje o výstavbe nových detských ihrísk v nových lokalitách mesta, 

napr. na sídlisku Ulici kpt. Nálepku, by som poprosil o odpoveď. 

Mgr. Mokáňová: 

Ja možno obšírnejšie, bolo na zasadnutie finančnej komisie, bol tam doplnený materiál na 

základe požiadaviek občanov, nepamätám si presne tú sumu Ulica Komenského a suma asi 18 

tis. na ihrisko. Podľa vyjadrenia členov finančnej komisie, finančná situácia mesta nie je 

priaznivá, neviem, či doslovne používam slova, ale v tomto zmysle, takže neodporučili 

výstavbu takého ihriska a konkrétne na Ulici kpt. Nálepku myslím si, že v spolupráci 

s občanmi a využitím grantu, ktorý je možné čerpať by sme také menšie detské ihrisko vedeli 

postaviť. Plne verím pán poslanec, že nám pomôžeš, aby sme sa mohli stretnúť s občanmi 

a spoločne také ihrisko urobiť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 22.6.2015 

 

 

 

 

 

 

 


